
RADA MIAST A MARKI
Al. d. PI! udc,klego 96
05-270 M ARKI

tel.' , :'2) 781-10-03
F' ex 781-13-78

woj. Mazowieckie

PROTOKÓŁnr 36
z posiedzenia Komisji Budżetowo - Gospodarczej,

z dnia 25 listopada 2008 roku

O godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Filip Rżewski,
przywitał wszystkich zebranych i stwierdził quorum (nieobecni radni: E. Brzozowska,
P. Chojnowski, K. Kędzierski, T. Pasternak, T. Skłodowski; lista obecności stanowi załącznik

nr l do protokołu), a następnie przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. PrzY.ięcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Analiza i wydanie opinii Komisji nt projektu uchwały zmieniającej uchwałę

nr XV/119/2008 Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2008 roku w sprawie budżetu

Miasta Marki na 2008 rok (Druk nr 263).
4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie emisji obligacji

komunalnych (Druk nr 262).
5. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały zmieniającej uchwałę

nr X/71/2003 Rady Miasta Marki z dnia 19 listopada 2003 roku w sprawie określenia

stawek opłaty targowej (Druk nr 258).
6. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektów uchwał w sprawie dzierżawy gruntu

stanowiącego mienie komunalne (Druki nr 256-257).
7. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie nieskorzystania

z przysługującego gminie prawa pierwokupu (Druk nr 259).
8. Analiza projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Marki na 2009 rok (Druk

nr 260).
9. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektów uchwał przedłożonych Komisji.
10. Sprawy różne.

l l . Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 2. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.

Burmistrz Janusz Werczyński zwrócił się z prośbą o rozszerzenie porządku obrad
o puukt "Analiza i wydanie opinii Komisji nt projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości

gruntowej (Druk nr 265)".
Ponadto Burmistrz poinformował o zawartym w Druku nr 266 uzupełnieniu do projektu
uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/119/2008 Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2008
roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2008 rok (Druk nr 263) oraz wycofał projekt
uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych na Druku nr 262 i w to miejsce wprowadził

projekt uchwały o takim samym tytule, zawarty w Druku nr 264.

Innych wniosków nie zgłoszono.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad
o punkt pt. "Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej
nieruchomości gruntowej (Druk nr 265)".
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Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie przyjęła ww. wniosek (w głosowaniu brało

udział 6. radnych; nieobecny: P. Adamczyk). Porządek obrad po zmianach przedstawiał

się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. PrzY.ięcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały zmieniającej uchwałę

nr XV/119/200S Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 200S roku w sprawie budżetu

Miasta Marki na 200S rok (Druk nr 263 oraz Druk nr 266).
4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie emisji obligacji

komunalnych (Druk nr 264).
5. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały zmieniającej uchwałę

nr Xl7112003 Rady Miasta Marki z dnia 19listopada 2003 roku w sprawie określenia

stawek opłaty targowej (Druk nr 25S).
6. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektów uchwał w sprawie dzierżawy gruntu

stanowiącego mienie komunalne (Druki nr 256-257).
7. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie nieskorzystania

z przysługującego gminie prawa pierwokupu (Druk nr 259).
S. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody

na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej
nieruchomości gruntowej (Druk nr 265).

9. Analiza projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Marki na 2009 rok (Druk
nr 260).

10. Sprawy różne.

11. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 3. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały zmieniajacej uchwałę

nr XV/1l9/200S Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 200S roku w sprawie budżetu Miasta
Marki na 200S rok (Druk nr 263 oraz Druk nr 266).

Projekt uchwały, zawarty w Druku nr 263 stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Uzupełnienie projektu uchwały, zawarte w Druku nr 266 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały - materiały opisowe zostały

umieszczone na str. 7 Druku nr 263.
Ponadto Burmistrz poinformował, że Druk nr 266 zawiera m. in. korekty, wynikające

z wniosków dyrektorów szkół o zmianę klasyfikacji budżetowej niektórych wydatków.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

W przeprowadzonym przez Przewodniczącego Filipa Rżewskiego głosowaniu, Komisja
Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

zmieniającej uchwałę nr XV/119/200S Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 200S roku
w sprawie budżetu Miasta Marki na 200S rok (w głosowaniu brało udział 7. radnych).

Pkt 4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie emisji obligacji
komunalnych (Druk nr 264).

Projekt uchwały, zawarty w Druku nr 264 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
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Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśnił, że w Druku nr 264 zostały uwzględnione uwagi,
sformułowane przez bank, obsługujący emisję obligacji, a następnie omówił projekt uchwały.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

W przeprowadzonym przez Przewodniczącego Filipa Rżewskiego głosowaniu, Komisja
Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

w sprawie emisji obligacji komunalnych (w głosowaniubrało udział 7. radnych).

Pkt 5. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały zmieniajacej uchwałe

nr X/71/2003 Rady Miasta Marki z dnia 19 listopada 2003 roku w sprawie określenia stawek
opłaty targowej (Druk nr 258).

Projekt uchwały zawarty w Druku nr 258 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśnił, że projektowana zmiana uchwały z 2003 roku,
dotyczy osoby inkasenta - dotychczas funkcję tę sprawował Pan Marian Dybcio, a w zwią;zku

z jego rezygnacją proponuje się powierzenie inkasowania opłaty targowej Pani Grażynie

Rosińskiej.

Jednocześnie Burmistrz uprzedził, że w związku z przeprowadzoną modernizacją targowiska
przy ul. Paderewskiego, planuje również w niedalekiej przyszłości przedstawienie Radzie
propozycji podniesienia stawek opłaty targowej.

W krótkiej dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Filip Rżewski i Burmistrz Janusz
Werczyński.

Następnie Przewodniczący Filip Rżewski zamknął dyskusję w tym punkcie porządku obrad
i zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały, zawartym w Druku
nr 258.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
zmieniającej uchwałę nr X/71/2003 Rady Miasta Marki z dnia 19 listopada 2003 roku
w sprawie określenia stawek opłaty targowej (w głosowaniu brało udział 7. radnych).

Pkt 6. Analiza i wydanie opinii Komisji nt projektów uchwał w sprawie dzierżawy gruntu
stanowiacego mienie komunalne (Druki nr 256-257).

Projekt uchwały, zawarty w Druku nr 256 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Projekt uchwały, zawarty w Druku nr 257 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że Druk nr 256 dotyczy projektu uchwały

w sprawie dzierżawy niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej część działki

nr ewid. 74/20 z obrębu 4-03 o powierzchni 199,68 m2
, z przeznaczeniem na ogródek

warzywny.
Następnie Burmistrz omówił projekt uchwały, zawarty w Druku nr 257, dotyczący dzierżawy

niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej część działki nr ewid. 74/20 z obrębu

4-03 o powierzchni 78 m2
, z przeznaczeniem na ogródek warzywny.

Nie została podjęta dyskusja.
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Komisja Budżetowo - Gospodarcza w wyniku przeprowadzonych przez Przewodniczącego

Filipa Rżewskiego głosowań, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał,

zawarte w Druku nr 256 oraz w Druku nr 257 (w głosowaniach brało udział 7. radnych).

Pkt 7. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie nieskorzystania
z przysługującego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 259).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy działki nr ewid.
52/84 z obrębu 4-11 o powierzchni 755 m2, położonej przy ul. Jaskółczej w Markach.
Nieruchomość nie jest przeznaczona na realizację celu publicznego.

Nie została podjęta dyskusja.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza w wyniku głosowania, przeprowadzonego przez
Przewodniczącego Filipa Rżewskiego, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego Gminie prawa pierwokupu
(w głosowaniu brało udział 7. radnych).

Pkt 8. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości

gruntowej (Druk nr 265).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy nabycia nieruchomości

o numerze ewidencyjnym 96/8 z obrębu 4-10 o powierzchni 29 m2, przeznaczonej pod drogę.

Burmistrz dodał, że cena wykupu ww. nieruchomości wynosi Izł/m2 •

Nie została podjęta dyskusja.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza w wyniku głosowania, przeprowadzonego przez
Przewodniczącego Filipa Rżewskiego, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały, zawarty w Druku nr 265 (w głosowaniu brało udział 7. radnych).

Pkt 9. Analiza projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Marki na 2009 rok (Druk
nr 260).

Projekt uchwały wraz z częścią opisową stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Przewodniczący Filip Rżewski przypomniał zapisy uchwały w sprawie procedury
uchwalania budżetu Miasta Marki oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych
towarzyszących projektowi (uchwała nr XX/142/2004 Rady Miasta Marki z dnia
27 października 2004 roku).

Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił ogólne założenia do projektu budżetu miasta Marki
na 2009 rok.
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Przewodniczący Filip Rżewski zaproponował analizowanie kolejnych zapisów projektu
uchwały, według działów klasyfikacji budżetowej:

DOCHODY

Dział 600 - Transport i łaczność
Rozdział 60016 - Drogi publiczne

Dział 700 - Gospodarka mieszkaniowa
Rozdział 70004 - Różne jednostki obsługi gospodarki mieszkaniowej i komunalnej
Rozdział 70005 - Gospodarka gruntami i nieruchomościami

Burmistrz Janusz Werczyński zwrócił uwagę, że w 2009 roku nie zaplanowano
dochodów z tytułu sprzedaży nieruchomości gminnych,

Dział 750 - Administracja publiczna
Rozdział 75011 - Urzędy wojewódzkie
Rozdział 75023 - Urzędy gmin

Dział 751 - Urzedy naczelnych organów władzy państwowej

Dział 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa

Dział 756 - Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek
Rozdział 75601 - Wpływy z podatku dochodowego od osób fizycznych
Rozdział 75615 - Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego ( ) od osób prawnych
Rozdział 75616 - Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego ( ) od osób fizycznych
Rozdział 75618 - Wpływy z opłat stanowiących dochody jednostek samorządu terytorialnego
Rozdział 75621 - Udziały gmin w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa

w dyskusji udział wzięli radni: Bogusław Dąbkowski i Filip Rżewski oraz Burmistrz
Janusz Werczyński,

Dział 758 - Różne rozliczenia
Rozdział 75801 - Część oświatowa subwencji ogólnej dlajednostek samorządu terytorialnego
Rozdział 75814 - Różne rozliczenia finansowe

Dział 801 - Oświata

Rozdział 80101, 80104, 80110
w dyskusji udział wzięli: radny Bogusław Dąbkowski i Burmistrz Janusz Werczyński,

Dział 852 Opieka społeczna

Rozdział 85212 - Świadczenia rodzinne oraz ubezpieczenia emerytalne i rentowe
Rozdział 85213 - Składki na ubezpieczenie zdrowotne
Rozdział 85214 - Zasiłki i pomoc w naturze
Rozdział 85219 - Ośrodek Pomocy Społecznej

Rozdział 85228 - Usługi opiekuńcze i Specjalistyczne usługi opiekuńcze

Rozdział 85295 - Pozostała działalność

w dyskusji udział wzięli radni: Jacek Orych i Bogusław Dąbkowski oraz Burmistrz
Janusz Werczyński.
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Na tym zakończono analizę projektu budżetu miasta Marki na 2009 rok, w części dotyczącej

dochodów.

Przewodniczący Filip Rżewski zaproponował kontynuację analizy projektu budżetu, w części

dotyczącej wydatków, na kolejnym posiedzeniu Komisji, a następnie zamknął dyskusję w tym
punkcie porządku obrad.

Pkt 10. Sprawy różne.

1. Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił negatywną odpowiedź Generalnej Dyrekcji
Dróg Krajowych i Autostrad na wniosek w sprawie wybudowania skrzyżowania

ul. Piłsudskiego z ul. gen. Zajączka (inicjatorem wystosowania wniosku był radny
Paweł Chojnowski) - odpowiedź GDDKiA stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Nie została podjęta dyskusja.

2. Przewodniczący Filip Rżewski odczytał pismo mieszkańców ul. Kurpińskiego

o "wpisanie w długookresowy plan inwestycyjny prac związanych z oświetleniem"

tej ulicy na odcinku między ul. J. Brzechwy i Spacerową (pismo stanowi załącznik

nr 12 do protokołu).

Nie została podjęta dyskusja.

Innych wniosków nie zgłoszono.

Pkt 11. Zamknięcie posiedzenia

O godzinie 1600 Przewodniczący Filip Rżewski zamkuął posiedzenie Komisji Budżetowo 
Gospodarczej.

Protokołowała

Elżbieta Jurczyk

~
Przewodniczący Komisji

BUd~~:p/
Fihp Rżewski
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